
KOMISE PRO ROZVOJ SÍDLIŠŤ RADY MĚSTA KOLÍNA 

Zápis z jednání ze dne 30. 9. 2015 

Přítomni: Hladíková Pavlína, Matuška Daniel, JUDr. Molnár Karel, Šimon Jaroslav,  

Vendlová Božena, Vladyka Pavel  

Hosté:   Ing. Martin Tichý - ORR, 

Omluveni: Křapka Petr, Ing. Kubík Zdeněk, Šrámek Jiří 

Nepřítomni: Kováčiný Pavel 

Program jednání komise 

1. Zahájení jednání 

   Jednání bylo zahájeno v 16:30 v zasedací místnosti ORR.  

2. Ing. Martin Tichý 

    Informace o zahájení prací na 2. etapě revitalizace sídlišť. Doba prací plánovaná 

do konce listopadu. Zpracovává se projektová dokumentace na další etapu 

revitalizace, která by měla být připravena do února příštího roku. 

3. Matuška Daniel 

   Problematika kvality vody na kolínských sídlištích – domluvit schůzku 

s Vodohospodářským sdružením Kolín, paní Dagmar Slánskou.  

4. Šimon Jaroslav 

  Problematika kvality vody – přislíbené častější odkalování potrubí, ke kterému 

patrně nedochází. Mělo by být stanovené termínově, aby byla možná případná 

kontrola. 

5. Vladyka Pavel 

   Problémy s umisťováním použitého nábytku a dalšího rozměrného odpadu do 

kontejnerových stání – řada obyvatel sídlišť je příliš pohodlná nebo nemá možnost 

odvozu na sběrná místa. Navrhovaná řešení – postih (problém s dopadením); 

pravidelný a předem hlášený svoz nábytku apod. (vycházíme z toho, že nábytek 

atd. AVE stejně nakonec odváží). 

   Zpráva o stavu sídliště Rimavská Sobota, viz příloha. 

6. Hladíková Pavlína 

   Nepořádek okolo podzemních kontejnerů U Barborky. Kontejnery jsou obvykle 

plné a bylo by patrně třeba častější odvoz těchto odpadů. 



7. Ing. Zdeněk Kubík 

   E-mailem zaslaná zpráva o stavu sídliště na Zálabí:  

Největší problém jsou odpadkové kontejnery, nedostatek odpadkových košů, 

zničená dětská hřiště, neudržované plochy (soukromé?) a kvalita chodníků.  

   Sídliště u Bezovky a kolem Billa marketu: 

Problematické jsou opět odpadky, chodníky, nízká zeleň (podivný urbanistický 

plán). Nejkatastrofálnější je všude situace s pejskaři a exkrementy, které svým 

koníčkem produkují. To by bylo třeba řešit centrálně, redukovat, zdražovat 

poplatky pro určité skupiny apod.  

8. Závěr 

   Termín příštího jednání komise 20. 10. 2015 od 16:30. 

 

  

Zpracoval:  

 
 

  

Vladyka Pavel 

předseda Komise pro rozvoj sídlišť 

 

         


